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Abstract (en)
A device (1) for dispensing fluids is constructed as an air pump with two pressure space components (20, 21), which adjoin one another axially and
continuously communicate with one another, one of which components surrounds a cap-shaped holder (10) for a further fluid pump (2) and/or a
storage container (3) on the outer circumference, this holder (10) serving as a piston-like expulsion element for the other pressure space component
(21) and as a guide for the displaceable component (5) of the dispensing device (1). An attachment cap (31) can be inserted from the outside
essentially without play into the holder (10) and produces the connection between all the separate assemblies, namely the dispensing device (1),
the fluid pump (2) and the storage container (3). As a result, a high pumping volume is accompanied by a very simple design and simple assembly.
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Abstract (de)
Eine Austragvorrichtung (1) ist als Luftpumpe mit zwei axial aneinanderschließenden und ständig miteinander kommunizierenden Druckraumteilen
(20, 21) ausgebildet, von denen einer eine kappenförmige Halterung (10) für eine weitere Medienpumpe (2) und/oder einen Speicherbehälter (3) am
Außenumfang umgibt, wobei diese Halterung (10) als kolbenartiger Verdrängungskörper für den anderen Druckraumteil (21) sowie als Führung für
den verschiebbaren Bauteil (5) der Austragvorrichtung (1) dient. In die Halterung (10) kann von außen eine Befestigungskappe (31) im wesentlichen
spielfrei eingesetzt werden, die die Verbindung zwischen allen gesonderten Baugruppen, nämlich der Austragvorrichtung (1), der Medienpumpe
(2) und dem Speicherbehälter (3) herstellt. Dadurch ergibt sich bei hohem Fördervolumen ein sehr einfacher Aufbau und eine einfache Montage.
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